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ВІСТІ З ОДНОГО ГОСПОДАРСТВА

З турботою 
про жниварів

РАНО починається 
трудове життя в таборі 
механізаторів загону кор
мовиробництва цеху рос
линництва радгоспу Імені 
Щорса. Якщо ранок по. 
гожий — вони зразу 
включаються в роботу.

У таборі агітвагончик. 
наочна агітація, яка за
кликає наперекір прим, 
хам погоди швидко і 
якісно зібрати хліб ново
го врожаю. Тут випуска
ються листки «Трудова 
слава» та «Інформатор». 
Вони знайомлять, хто 
попереду, а хто відстає. 
Головний агроном рад. 

госпу В. І. Кравченко 
(він відповідає за прове-

демня жнив) 1 голова 
профспілкового комітету 

Т. М. Руденко до почат
ку роботи під час деся- 
тихнилннки підводять 
підсумки роботи за по
передній день 1 відзнача
ють переможців, передо
вому екіпажу вручають 
перехідний червоний вим. 
пел, зазначаючи при цьо
му, що по закінченні зби
рання врожаю йому буде 
виплачена 1 грошова пре
мія. Водночас загострю

ють увагу на недоробле 
ному, ставлять завдання 
на день, що почався.

Тут організовано гро
мадське харчування для 
всіх тих, хто зайнятий на 
жнивах: сніданок, обід і 
вечеря. Все це обходить 
ся дешево, 60 копійок. Є 
також квас, душова, в 
якій механізатори після 
роботи мають можли

вість помитися теплою 
або прохолодною водою.

Номбайнами 
і серпами

ДОБРА організація 
праці, широка гласність 
соціалістичного змагання, 
запровадження на жни 
вах морального 1 матері
ального стимулювання, 
створення хороших умов 
для жниварів у значній 
мірі вирішують успіх 

справи. Відмінно працює 
екіпаж комбайнера М. І. 
Костюка. помічником в 
якого А. П. Зиаємський. 
На їх рахунку за перші 
дні жнив найбільший на
буток — намолотили 230 
тонн хліба. А перевіз йо. 
го на тік водій М. В. За- 
глянс-.кий Дружному в 
роботі і завзятому в 
змагай.-і колективу тричі 
вручався перехідний чер
воний вимпел.

У трудовому супер-і 
ництві друге місце посі
дає екіпаж комбайнера 
А. І. Пасічника, який 
працює з помічником

О. Г. Залозним. Від їх
нього комбайна шофер 
М. І. Мозговий відтранс
портував 200 тонн намо
лоченого хліба. Добре та. 
кож трудиться екіпаж 
комбайнера М. I. Вино
града. Тут помічником 
О. I. Ступак, а водієм на 
перевезенні зерна В. I. 
Примаченко. На частині 
площ пшениця вилягла, 
дощі 1 вітри покрутили 
стебла. Тому робітниці 
жнуть серпами, а після 
просихання валків ком. 
байни обмолочують.

Багато уваги приділя
ють у господарстві якості 
збирання. За цим сте
жать 1 перевіряють члени

групи народного контро, 
лю. депутатський пост, 
керівники, спеціалісти.

За перші дні жнив об
молочено хліб на площі 
майже 350 гектарів. Уро
жай значно вищий, ніж 
торік. Так. кожен гектар 
пшениці, яка посіяна за 
Інтенсивною технологією 
на 400 гектарах, в серед
ньому видає по 40 цент
нерів зерна, а на окремих 
площах —по 45 цент
нерів. Добре вродили та
кож ранні ярі зернові 
культури. Треба сказати, 
що такого дорідного вро
жаю радгосп ще ніколи 
не збирав.

Для майбутнього 
врожаю

ЩОБ дати можливість 
механізаторам на зібра
них площах проводити 
Алокування стерні, готу
вати грунт для сівби 
пожнивних кормових 
культур 1 озимини, лан
ка, яку очолює тракто
рист Г. Ф. Лисенко, кот
рий працює на стогокла
ді, скиртує солому. Добре 
трудяться на тракторній 
волокуші механізатор 
А. І. Школьний, скирто
прави М. Д. Максименко, 
І. Д. Мельник, М. П. Но- 
вицький. Вони заскирту

вали солому майже на 
200 гектарах.

На ЗО гектарах меха

нізатори висіяли в грунт 
суміш насіння вівса, ріпа, 
ка 1 олійної редьки. А 
всього буде посіяно на 
зелений корм громадській 
худобі майже 300 гекта
рів пожнивних культур. 
Це буде вагома добавка 
для створення міцної кор
мової бази.

Механізатори загону все 
зроблять для того, щоб 
найближчими днями від
святкувати обжинки і на 

повний хід розгорнути 
підготовку до осінньої сів
би, своєчасно почати 1 
в кращі оптимальні стро
ки провести її, приступи
ти до силосування куку
рудзи 1 збирання картоп
лі. Словом, вести всі по
льові роботи комплексно, 
не допускати розриву в 
них.

А. ГАВРИЛЕНКО, 
громадський кореспан. 
дент.

ЗВЕДЕННЯ
МІСЬКОГО ІНФОРМАЦІЙНО-ОБЧИСЛЮВАЛЬ

НОГО ЦЕНТРУ ДЕРЖСТАТИСТИКИ 
ПРО ХІД ЗБИРАННЯ ВРОЖАЮ ЗЕРНОВИХ 

КУЛЬТУР В ГОСПОДАРСТВАХ РАЙОНУ 
НА 10 СЕРПНЯ 1987 РОКУ

(Перша графа — урожайність зернових. У центне
рах з гектара. Друга — скошено озимих 1 ярих зер
нових. У процентах до плану. Третя — обмолочено 
зернових. У процентах до скошеного). 
«Плосківський» 62,4 52,1 95,7
Імені Кірова 39,4 55,9 94,0
«Красилівський» 37,3 65,9 78,3
Імені Щорса 37,2 59,3 100,0
Імені 60-річчя СРСР 36.9 78,1 70,4

«Жердівський» 35.3 42,7 94,0
«Бобрицький» 34,4 68,2 84,5
«Авангард» 34,1 57,1 91.0
«Русанівський» 31.2 83,9 68,6
«Гоголівський» 30.9 64,7 73,7
Птахорадгосп
«Семиполківський» 30.5 57,9 78,1
«Заворицький» 30.3 57,4 75,9
«Зоря» 29,6 53,0 74,6
«Пухівський» 29,0 67,5 74,8
Птахорадгосп
«Богданівський» 28,5 69,0 72,8
«Літківський» 27,9 65.2 83,3
«Великодимерський» 26.9 66,1 96,6
«Заплавний» 26,2 64.1 87,7
ППЗ «Рудня» 26,0 67,3 94,6

По району 32,1 60,в 82,4

Триває трудове напру
ження на полях госпо
дарств нашого району. 
Жниварі роблять все мо
жливе, щоб зібрати хліб 
з найменшими втратами. 
У числі передовнків-хді- 
боробів називають у рад
госпі «Гоголівський» ком
байновий екіпаж В. І. 
Стаська та М. М. )ва- 
ницького (фото вгорі). А 
на току держплемзаводу 
«Плосківський» добро

совісно працює механіза
тор - ветеран М. Г. Бігун, 
якого ви бачите на знім
ку внизу.

ВІДКРИТО
НОВЕ РОДОВИЩЕ
Фрунзе. Велике родо

вище фарфорового ка
міння відкрито в західно
му Тянь - Шані. За по- 
передніми даними, запа
си його обчислюються 
мільйонами тонн. Цінна 
сировина використовуєть
ся для виготовлення фар
фору. фаянсу, в електро
технічній і хімічній про
мисловості.

СВІТИЛЬНИКИ — І 
ФЕРМАМ

Ісфара (Ленінабадська 
область). Системи освіт
лення для тваринницьких 
Ферм розробили конструк. 
тори Ісфарннського світ
лотехнічного заводу разом 
із спеціалістами ряду нау
кових центрів республі
ки. Система працює в різ
них режимах. За коман. 
дою з пульту включаєть
ся повне або чергове ос- 
вітлення. Ще ОДИН пово 
РОТ ключем — І світиль
ники випромінюють уль
трафіолетове світло, яке 
благотворно впливає на 
розвиток тварин. (ТАРС).

До уваги керівників 
підприємств, 

відомств, організацій, 
розташованих в 
старій частині 1 
міста, а також 

усіх домовласників!
У зв’язку з прове

денням газонебезпеч
них робіт на газопро
воді середнього тиску 
у мережах тимчасово 
буде відсутній газ в 
старій частині міста 
(від зупинки «Поро
шинка» до району 
«Військкомат» і при
леглих до них)

з 15-00 до 17—00 
13 серпня 1987 року.

Просимо вас пере
крити усі газові крани 
перед газовими прила
дами не пізніше 15—00 
13 серпня 1987 року.

Відкривати газові 
крани і користуватися 
газовими приладами 
можна не раніше 17 
години дня ІЗ серпня 
1987 року.

Пам’ятайте:
На період відсутнос

ті газу в газових мере
жах категорично забо
роняється відкривати 
будь-які газові іфанн. 
Це може призвести до 
потрапляння повітря у 
газові труби і створен
ня вибухової суміші в 
них, що в свою чергу 
сприятиме виникненню 
аварій або нещасних 
випадків.
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КОМУ ПОТРІБНІ 
КОМПЛЕКСНІ ОБІДИ?

На перший погляд ви
моги робітників заводу 
крупнопанельного домобу
дування були дивними — 
відмінити комплексні Обі- 
ди І залишити вільний 
вибір страв. Не побувши 
на місці, не розберешся.

І ось перша зустріч на 
підприємстві із завідую- 
чою виробництвом, або, 
як ще її називають, шеф- 
кухарем. Надією Олексі
ївною Віскірко. Хоча ні 

перша зустріч все ж 
із самою їдальнею. Бо ж 
обминути її ніяк не мож
на. Будівельники поста, 
ралися зробити тут все 
можливе і неможливе, 
щоб приміщення нічим не 
нагадувало про заклад 
харчування. Це важко 
передати словами, тож 
розраховуємо на уяву чи
тачів. Скажу тільки про 
підлогу’. Досить пройти 
хоч половині відвідувачів, 
і вже можна малювати
на столах 1 склянках. Та 
й за площею їдальня
тільки поки що влашто
вує завод. А коли буде 
введена 1 друга його мер. 
га? Одним словом, уже 
їїои проектуванні автори 
заклали всі майбутні бі
ди. Власне, вони і поча- 
лися. Щоправда, як під. 
казує логіка, вже можна 
б 1 порядок тут навести 

їдальня діє півроку. 
Біда це чи вина завод, 
чан. їм самим і розбива
тися. Підприємство моло
де. переживає складний 
період становлення, всьо
го відразу не охопиш. 
А ось щодо комплексних 
обідів, то цей конфлікт 
давно б треба розв'язати.

З перших днів ро. 
боти, - розповіла Надія 
Олексіївна, — був віль
ний вибір страв. І хоч 
нам нелегко працювало- 
ся, справлялися. Правда, 
спочатку 1 відвідувачів 
не стільки було. З часом 
стали обслуговувати до 
300 чоловік Виникли 
черги. Не мали необхід
ної кількості кухарів не 
було і кухонних робіт
ниць. яких, до речі, 1 за
раз немає. Забезпечити 
ними повинен завод. Але 
вирішується це питання 
із скрипом. Встановлено 
графік чергування робіт, 
ників по цехах, однак він 
не дотримується. А раз 
черги, то не кожний всти
гав поїсти протягом обід 
ньої перерви. І профком 
днрішив запровадити си
стему комплексних обі. 
Дів.

Що з цього вийшло, 
розповіли в скаргах за
водчани. В обідів тих 
тільки назва комплексна. 
Коли раніше доводилося 
стояти в одній черзі, то 
зараз треба пройти через 
дві. Одну до касира в бу
феті, щоб купити талон, 
а другу — вже в їдальні. 
Бо. як ми вже зрозуміли, 
ніякий комплекс відвіду

вача не чекає. І час ви
трачається. по суті, той 
же. Відвідувачі, які при
йшли до їдальні перши
ми, залишили її зц 2—3 
хвилини до кінця обід
ньої перерви, почавши її 
на кілька хвилин раніше. 
Цікавлюсь, чи задоволь
няє така система обслуго, 
вування. І всі без винят
ку. з ким довелося роз
мовляти, одностайно ви
словилися за попередню 
Мовляв. хоч вибрати 
можна було страву на 
свій смак, тепер же й 
цього немає і черги ті 
самі. А щодо якості при 
готування їжі говорили 
навіть з гумором: «Як го
тують? Звичайно Якби 
радувало наше громадсь
ке харчування чимось 
смачним, то було б не
звично».

Отже, їдальня функціо
нує півроку, два місяці— 
система «комплексних» 
обідів. І впродовж всього 
часу нарікання відвідува- 
чів — на черги, якість 
їжі, асортимент стіив. не
задовільні умови праці 
самих харчовиків. Яка ж 
реакція профкому заводу, 
комбінату громадського 
харчування?

-- До належного поряд- 
ку в їдальні далеко,— від. 
повів голова профкому 
Я. В. Іванов,— про все 
це ми знаємо В міру мож- 
лнвостей стараємося
тут поліпшити справи. 
Запланували зробити ре 
монт, після чого буде зна
чно затишніше. Ввели 
прогресивну систему ком. 
плексних обідів, що доз
волило зменшити черги. 
Тричі на тиждень завод 
виділяє транспорт для за 
везения продуктів, зокре
ма соків. У буфеті їх за
раз до 6 найменувань.

У розмову втручається 
Надія Олекс/ївна:

— Уже три дні маши
ни ніхто не дає. соку не
ма ніякого...

Яків Васильович. 1 ву
хом не повівши на заува
ження завідуючої вироб
ництвом. продовжував:

Організували графік 
чергування... ,

Запитую: «його хтось
контролює?».

І від цього питання го
лова профкому відмаху. 
ється. перейшовши на кад
рову проблему, труднощі 
становлення колективу, 
бідкається з приводу не
виконання плану по кубо
метрах.

— Вибачте.— переби. 
ваю.— хто ж кубометри 
робить?

І тут Яків Васильович 
ніби здався: «Звичайно, 
людський фактор не мож
на знімати з рахунків, 
але ж не до їдальні, ко
ли план горить...»(?!)

Вже вкотре пробую 
звернути увагу на ті ком
плексні обіди. Можливо, 
поспішили з ними, до то.

го ж не обговорили по
передньо з людьми.

Шеф-кухар теж ніби 
невдоволена цим. Відвіду
вачів поменшало. І хоч 
фізично легше, тільки 
морально важко вислу
ховувати невдоволення 
відвідувачів. Тож логіч
не запитання: «Чому ж 
мовчите?» Надія Олек
сіївна знітилася, боязко 
глянувши у бік голови.

А він, впевнений у свс. 
їй правоті, продовжував 
тим же піднесеним тоном: 

Невдоволених не чув. 
Пропонували навіть на 
профспілкових зборах об
говорити в цехах питан
ня роботи їдальні, пода
ти свої пропозиції. Усі 
мовчать.

Чому ж? Та ніхто цим 
1 не цікавився. Справді, 
на зборах, які обговорю, 
вали підсумки роботи ко
лективу за перше півріч, 
чя. робітники порушили 
це питання. Але їх той 
же голова профкому по
просив сісти, сказавши, що 
це не тема порядку ден
ного зборів. Чи не тому 
пішли по заводу чутки, 
що люди бояться говори, 
ти, щоб не потрапити в 
немилість профкому Кож
ний же розуміє, що в 
першу чергу потрібне 
житло. Коментувати такі 
речі в наш час. мабуть, 
зайве

І ще про одне слід 
сказати — забудькуватість 
комбінаТх- громадського 
харчування. Адже його 
директор О. І. Єщенко. 
за словами Я. В. Іванова, 
з часу відкриття нового 
закладу зволив тільки раз 
тут побувати. А треба 
було б чи не найбільше 
уваги приділити саме 
цьому новому закладу. 
Правда, є у директора 
тут повноважний пред, 
ставник директор куща 
їдалень Є. С. Смоловик. 
Але й він Рідкий гість.

Наприкінці розмови 
Яків Васильович сказав:

— Недоліки є. ми на 
це не закриваємо очі. Але 
якщо у вас є якісь кон
кретні пропозиції, то збе 
ріть нас. допоможіть.

Тож хочу сказати у 
відповідь: давно вже на
стала пора зібратися ке
рівникам обох колективів 
Ґ розібратися належним 
чином у проблемах. Тим 
більше, що на порозі, з 
розширенням виробництва, 
їдальню чекають нові. І по
радити частіше прислуха
тися до думок робітників, 
не забуваючи, що саме 
вам вони виявили довір'я 
захищати їх Інтереси. Від
повіді на порушені питан
ня чекає і газета. Мож
ливо. завтрашній день все 
ж за комплексними обі- 
дами? А в першу чергу — 
смачними, дешевими, різ
номанітними.

А. КВІТНЕВА.

Хоч лист і не був надрукований
Про невпорядкованість 

вулиць Некрасова, Горь
кого, Л. Українки напи
сали в колективному лис
ті жителі міста.

Завідуючий міськвід- 
ділом комунального гос
подарства А. В. Сарана 
повідомив. відведешся 
дощових вод зі вкаваїних 
вулиць стане можливим 

після будівництва в Бро
варях центральної зливо
вої каналізації, будівницт
во якої розпочнеться в 
наступному році.

* * *
Мешканець Шевчен- 

кового І. Т. Паливода за 
питу вав, коли в селі буде 
відкрита амбулаторія. 

Головний лікар району 
І. П. Соїкур повідомив, 
що питання відкриття ам
булаторії вирішене. Це 
буде зроблено після одер
жання наказу із Київсь. 
кого облздороввідділу. 
Зараз в селі ведуть при 
йом три лікар.! — тера
певт, педіатр, стоматолог, 
тобто всі ті спеціалісти, 
ямі працюватимуть і в 
амбулаторії.

12 СЕРПНЯ — 
90 РОКІВ З ДНЯ 

НАРОДЖЕННЯ 
ОЛЕКО ДУНДИЧА 

ЧЕРВОНИЙ
ОЛЕНО

Закінчувалась громадян
ська війна. У щойно визво
леному від білополяків селі 
Житин поблизу Роєно що 
не встигли ОСІСТИ ДИМИ ВІД 
вибухів, а иа Стежки і до
роги виходили старі І малі, 
вглядались на захід, куди в 
світлі багряного надвечір
нього сонця назустріч но
вим боям пішли їх визволи
телі — червонозоряні верш
ники. Та з ними вже не бу
ло отого смаглявого хлоп
ця, що із своїм невеличким 
загоном самовіддано бився 
з ворогом, що засів у селі. 
Тут, на околиці Житина, во
рожа нуля обірвала його 
життя, полум'яне життя 
Олеко Дундича.,.

А йому ж було ТІЛЬКИ 
двадцять три, хлопцеві з 
даїшкого далматинського 
села Грабовац, хлопцеві, 
який став червоним сином 
революції і який так пай
ко вірив, що і над його 
Балканами здійметься її 

прапор.
Важким було О .чекове 

дитинство. Довелось ску
штувати 1 заробітчан
ського хліба в Аргентині 
та Бразілй. пройти най- 
митськими дорогами но 
рідній землі. На початку 
першої світової війни 
хлопець мусив одягнути 
шинель кавалериста
австро-уторської армії. 
Сміливий юнак відзначив 
ся .вже в перших боях 
Потім, після тяжкого по
ранення 1 тривалого лі
кування в госпіталі. Оле
ко Дундич потрапляє до 
Росії.

У Дарницькому таборі 
військовополонених він 
зближується з революцій 
но настроєними солдата
ми. Після повалення ца
ризму Олеко з товариша
ми відмовляється воювати 
на боці Тимчасового уря
ду Керенського. Нарешті 
вдається втекти з табору 
до Одеси, де і застає його 
Жовтень 1917 року. Мо
лодий хорват вступає до 
Інтернаціональної чер
воної гвардії. Вже в січ
ні 1918 року загін під 
його командуванням про
явив виняткову хоробрість. 
Потім була славнозвісна 
оборона Царицина, кінні 
походи з корпусом Бульон
ного. 28 лютого 1920 ро
ку командира зразкового 
кавдивізіону Олеко Дун
дича було нагороджено 
орденом Червоного Пра
пора. який вручив йому 
Серго Орджонікідзе.

...Над Україною знову 
нависла небезпека, біло- 
поляки захопили Жито
мир. Коростень Iі намага
лись будь-що увійти в 
Київ. Перша кінна армія 
прорвала фронт 1 вийшла 
білополякам в тил. Зав
дяки цьому загроза даль
шої навали загарбників 
була ліквідована. Ця опе
рація. відома під назвою 
«Житомирський прорив», 
була високо оцінена В. 1. 
Леніним.

... Це сталося в кінці 
червня 1920 року під 
Ровно. Вірні побратими 
помстились за смерть свій 
го товариша, але біль 
втрати іне залишав нікого. 
Ніхто не хотів вірити в 
його смерть, мабуть, тому 
так довго ходили леген
ди. що Дундич жйвий. 
що його бачили на різних 
фронтах...

Іменем Олеко ДуИдича 
названі вулиці в нашій 
країні 1 в Югославії, іме
нем, яке пам'ятаиоть 1 ша
нують наші народи, іме
нем. що стало символом 
вірності революції.

В СЕДНЄВ, 
кандидат історичних 
наук

(РАТАУ).

Є на заводі торговельно 
го машинобудування імені 
XXVI з’їзду КПРС дільниця 
комплектації. Від ритмічної 
П роботи тут тож левною 
мірою залежить виконання 
заводом напружених пла
нів. На цій дільниці виго
товляється упановочна та
ра, готується до відправки 
вироблена продунція. Очо
лює бригаду лакувальників

слюсар механоскладальних 
робіт Зінаїда Ковальчук. Ви 
бачите її на знімку нашого 
громадського фотокорес
пондента Б. Удовиченка. 
Хорошим особистим при
кладом у роботі ударниця 
комуністичної праці веде 
за собою і колектив, якому 
притаманні чітність і орга
нізованість.

КОМСОМОЛЬСЬКИЙ ХАРАКТЕР

Люблю 
свою землю

ПЕРЕД тим. як відчи
нити хвіртку. Василь по
глянув на зоряне небо і з 
задоволенням відзначив, 
що погода заівтра буде 
хорошою, власне, вже 
сьогодні. Загінка за загін
кою. Ніч поволі огортала 
поле, та члени ланки Ва. 
силя Богута працювали 
без спочинку. Перестою 
ють трави, хіба станеш 
рахуватися з особистим 
часом! На те вони й жни
ва, щоб зум.іти зібрати 
все, що вирощено нелег 
кою працею людей. Ось 

тільки з жалем подумав, 
що діти поснули, знову 
не дочекавшись його.

А ранок справді видав
ся сонячним. Василь зі 
своїми товаришами знову 
зустрічав його в полі. 
Дивлячись, як злагодже
но працює ланка Богута. 
звернувся до начальника 
цеху кормовиробництва 
Г. О. БаранІна з запитан
ням. як справляються мо
лоді механізатори з робо
тою.

«А ви запитайте Васн 
ля. він краще розповість 
про колектив»,— відка
зав він.

У цих словах була ску
па, але багатозначуіца 
характеристика комсо
мольця Богута. Вони го. 
ворили 1 про авторитет у 
колективі, і про довіру, і 
про вміння правильно оці
нювати події, розуміти 
людей. Значить, недарем
но довірили молодому 
механізатору очолити 
ланку по заготівлі сіна.

Вас н ій Богут приїхав 
у радгосп «Бобрицький» 
після закінчення курсів 
механізаторів. Роботу по. 
чав на старенькому «Бі
лорусі». Та сумління ком
сомольця. любсв до тех
ніки скоро помітили і 
направили вчитися на кур
си механізаторів широкого 

профілю. Після повернен
ня з навчання вім став 
ініціатором створення 
комсомольсько - молодіж
ної ланки, яка з року в 
рік трудиться якісно, ви- 
сакопродуктивно. Тон h 
роботі завжди задає лан
ковий. його невичерпна 
енергія запалює ентузіаз
мом усіх членів колекти
ву. Друзі-комсомольці М. 
Степченко. В. Богданович. 

О. Лебідь напівжартома, 
напівсерйозно величають 
товариша Василем Васи
льовичем.

Працюють хлопці вдум
ливо. порушують гірші 

ципсіві питання економії 
пального і мастил, раці
онального використання 
техніки. Вивозячи доб
рива на поля, вони вирі
шили на зворотному шля
ху завозити на ферму 
торф для компостів. От. 
же, не стало «порожніх» 
рейсів.

Поважають В. Богута 
і за досконале знання тех
ніки. його вважають кра
щим спеціалістом по 
Т-150 Механізатори, коли 
потрібно. Ідуть до нього 
за порадою, бо знають:

Василь все покине і пос
пішить на допомогу това
ришу.

Керівництво брига
ди довіряє молодому ме. 
ханізатору найвідпові
дальнішу роботу. яка пот
ребує високої майстерності 
й кваліфікації.

Всюди, де б іне працю
вав В. Богут зі своєю 
ланкою, чути хороші від
гуки. його прізвищем від
криваються «блискав
ки». «Календарі трудової 
слави». Він був у числі 
правофлангових змаган

ня на вивезенні добрив 1 
сівбі озимих. На заготі
влі сЕна денні норми ви
робітку виконував на 
120 150 процентів.

Розмовляти з В. Богу- 
том приємно і легко. Вміє 
він 1 жартувати, і бути 
серйозним, а коли потріб
но— вимогливим 1 катего
ричним. Та від цього не 
страждає його авторитет, 
а навпаки — росте.

Василь ніколи не по
глядає на годинник в че
канні. коли скінчиться 
зміна.

...Ніч знову розкидала 
по небу зорі. Він зупинив 
трактора 1 замислився: 
«Спитайте, за що лю
блю свою роботу, і я 
скажу так. -Землю свою 
люблю. І село, і поле за 
селом. Люблю переджнив
ну пору, коли половіють 
хліба, тужавіє налитий 
сонцем колос. Люблю йо
го особливо в час жнив, 
коли все довкола оживає, 
повниться гуркотом мо
торів. голосами людей. 
Коли в'юнкими польски
ми дорогами повагом 
їдуть машини з янтарним 
зерном, відчуваєш: в усьо
му цьому частка твоєї 
праці, твої недоспані ночі. 
Тоді все стає дорожче і 
рідніше встократ».

П. КУДІН, 
громадський кореспон
дент. __ .



З НАРАДИ

ПАРТІЙНО 

ГОСПОДАРСЬКОГО 

АКТИВУ

ВИМОГА 
СЬОГОДНІШНЬОГО дня

НА НАРАДІ партійно-господар
ського активу району, яка від

булася 31 липня у залі засідань ви
конкому районної Ради народних де
путатів, було розглянуто питання 
«Про хід виконання комплексного 
плану заходів партійних, радянських, 
профспілкових, комсомольських і 
правоохоронних органів, трудових 
колективів по зміцненню соцзаконно- 
сті 1 правопорядку в районі за пер 
:че півріччя 1987 року».

З доповіддю на ній виступив голо
ва виконкому районної Ради народ
них депутатів І. С. Рудак.

— Накреслений XXVII з'їздом 
КПРС і розвинутий в рішеннях на
ступних Пленумі® ЦК КПРС, — 
сказав він, — курс на прискорення 
соціально - економічного розвитку, 
демократизацію всіх сторін громад
ського життя, перебудову господар
ського механізму невіддільний від 
зміцнсічня законності 1 правопоряд
ку. підвищення дисципліни і органі
зованості. Цьому важливому питан
ню завжди приділяли багато уваги 
партійні, радянські, господарські і 
правоохоронні органи, громадські 
організацій району. Систематична 
цілеспрямована робота дала можли 
вість стабілізувати діяльність тру
дових колективів, поліпшити гро
мадський порядок у населених пунк
тах. Про це свідчать показники ро
боти більшості галузей народного 
господарства за перше півріччя цьо
го року.

Однак .наші успіхи 1 досягнення 
могли б бути більш вагомими, якби 
ми зуміли виконати повністю вимоги 
постанов ЦК КПРС «Про заходи по 
запобіганню пияцтву і алкоголізму». 
«Про дальше зміцнення соціалістич
ної законності іі правопорядку, по
силення охорони прав 1 законних Ін
тересів громадян», постанови ЦК 
КПРС 1 Ради Міністрів СРСР «Про 
заходи по посиленню боротьби з 
нетрудовими доходами».

У зв’язку з цим на початку ни
нішнього року на зборах партійно- 
господарського активу району було 
затверджено «Комплексний план за^ 
хоД!в партійних, радянських, проф. 

•спілкових, комсомольських, право
охоронних органів і трудових колек
тивів по зміцненню законності 1 пра
вопорядку в місті 1 районі на 1987 
рік».

На жаль, цей документ у більшо
сті організацій ще не став програ
мою дій Слабо виконуються вимоги 
Закону «Про трудові колективи» 
Так, порівняно до відповідного пері 
оду минулого року втрати робочого 
часу зросли на 9.2 процента, у то
му числі кількість Прогулів — на 
4,1 процента 1 відсутність з доззо- 
лу адміністрації — на 12,1 процен
та. Внаслідок цього промисловість 
недоодержала продукції на 18 тисяч 
карбованців, будівельники не вико, 
мали будівельно - монтажних робіт 
майже на 60 тисяч карбованців.

На дослідному заводі «Факел» по- 
мітно зросли втрати робочого часу, 
а в будівельних організаціях цей 
показник зріс у 1,8 раза, в тому чи- 
qj»l по тресту «Броварисільбуд» — 
у 2,2 раза. Значно збільшилася 
кількість прогулів 1 відпусток Із до. 
аволу ад'МІІїністрації також у сільсь
кому господарстві, зокрема в рад
госпах «Жердівський», «Заплавний», 
імені 60-річчя СРСР. Отож хочеть
ся ще раз нагадати присутнім, що 
питання технологічної і трудової 
дисципліни повинні бути на першому 
місці 1 не упускатися в щоденній ро
боті.

Доповідач підкреслив, що продя. 
гом першого півріччя нинішнього ро
ку здійснено ряд заходів По посилюй, 
ню боротьби з алкоголізмом. Однак 
за цей час у селах району затрима
но 201 чоловіка, що порушили за
конодавство. у тому числі 171 чоло
віка — за перебування в громадсь
ких місцях у нетверезому стані, що 
«а 40 чоловік більше, ніж за цей час 
торік. У медвитверезнику побували 
185 чоловік. Чимало порушників за
реєстровано у Княжичах, Требухо- 
ві. Богданівні, Великій Димерці. Це 

є результатом незадовільної роботи 
по боротьбі з самогоноварінням. Так, 
протягом першого півріччя виявлено 
165 самогонників, вилучено 65 са
могонних апаратів, що вдвічі більше, 
ніж за цей час торік. Серед них у 
Богданівні — 18. Великій Димерці 
— 15, Гоголеві — 14. Жердові 
12. Шевче.нковому 10. Винних, 
звичайно, притягнуто до відповідаль
ності.

Наведу приклад. Жителька села 
Калинівки М. Г. Сидоренко, 1945 
року народження, ніде не працюва
ла. займалася самогоноварінням. У 
неї виявлено 27 літрів самогону і 
40 літрів закваски, самогонний апа
рат. Або інший. Учителька молод
ших класів Красиліївської середньої 
школи К. О. Чуняк затримана за 
виготовленням самогону. Чоловік її 
ніде не працював. Чи може вона ви
ховувати дітей!

Варто зазначити, що самогонники 
бувають різні. Одні не можуть забу
ти старої звички, інші — прагнуть 
нажитися. А іноді виробництво дур- 
мат.у стимулюється неуважним став

ленням керівників до потреб людей: 
в період оранки . городів, заготівлі 
сіїна. ремонту житла і т. д. І тут у 
нас починає знову виручати могорич. 
А є ж план по наданню послуг на
селению. На жаль, у більшості го
сподарств його не виконують. 1 
сьогодні в селах Богданівні. Вели
кій Димерці, Гоголеві, Жердовіі. Мо
креці. Заїворичах самогону стільки, 
що ним можна навіть автомашини за
правляти. Куди ж дивляться дільнич
ні Інспектори?

Серйозно задуматися над пробле
мою самогоноваріння примушує кіль
кість проданого цукру, його реаліза
цію збільшено на 126 тонй порівня
но з минулим роком, особливо в 
магазинах радгосіцюбкооша Велико- 
димерського — на 52 тонни і Боб- 
рицького — на 26 тонн. Це є резуль
татом безконтрольності з боку сіль
ських Рад народних депутатів і без
відповідальності працівників торгів
лі.

Особливу тривогу викликають фак
те вживання спиртних напоїв на ро
бочих місцях і поява на роботі в не
тверезому стані. Всього за шість ми
нулих місяців виявлено 138 водіїв у 
нетверезому стані за кермом автома
шин. Серед них у радгоспі «Велико- 
днмерський» — 21, «Гегелівський» 
—- 13. управлінні механізації «Теп
ли цятех монтаж» — 12 чоловік. Та
кі дані свідчать про відсутність на
лежної виховної роботи з водіями 1 
механізаторами. Так, тракториста 
радгоспу «Заплавний» М. Ф. Арте- 
менка 2 грудня 1986 року за керу
вання транспортом у нетверезому 
стані позбавили прав на один рік. 
Однак з роботи його не звільнили. 
І ось 25 травня ц. р. він був знову 
затриманий працівниками ДАІ в не
тверезому стані, його притягнуто до 
кримінальної відповідальності.

Послаблення боротьби з пияцтвом 
1 самогоноварінням призвело до 
збільшення кількості злочинів на 43 
проценти. Ось. наприклад, робітник 
радгоспу - комбінату «Калитянсь- 
кий» С. В. Буланій 6 лютого ц. р. 
після робота запросив членів брига
ди додому, де вони розпивали спирт, 
ні напої. Тоді В. А. Скок під час 
гри в каїрти зчинив сварку з В. І. 
Сметаною, після чого саморобним 
ножем наніс йому рану. І такі фак
ти не поодинокі.

Знову в селах району споруджу
ються намети, в яких збираються по 
100 1 більше чоловік. Що ж п’ють 
вони?

Тривожним є стан справ у боро
тьбі з наркоманією. На обліку сто
їть 4 хворих: діва в Гоголеві, один у 
Эаворичах і один в Калинівці. Крім 
того, три чоловіка епізодично вжи
вають наркотики: один у Калиті і 
два в Пухівці. А чи знають їх пріз
вища голови сільвиконкомів? На 
жаль, ні. Ось вам 1 боротьба з нар
команією.

Головам сільвиконкомів була дана 
вказівка спільно із працівниками 
райвідділу внутрішніх справ провес

ти певну роботу із населенням і зни
щити всі ділянки маку 1 конопель. 
Однак донині цю справу не доведено 
до кінця.

Продовжуючи розмову про право
порушників, хотілось би звернути 
увагу присутніх на стан боротьби із 
злочинністю, що порівняно з першим 
півріччям минулого року зросла на 
46 процентів. Матеріали перевірок і 
кримінальних справ свідчать про не
повне виконання заходів по зміцнен
ню соціалістичної законності і право
порядку. Це. перш за все, стосується 
виконкомів Великодимерської, Гого- 
лівської, Богданівської, Княжицької. 
Требухівської сільських 1 Калитян- 
ської селищної Рад народних депута
тів. Адже в цих шести населених 
пунктах допущено 48,3 процента всіх 
злочинів.

Як і раніше, в районі процвітають 
крадіжки державного 1 громадського 
майна, хабарництво 1 спекуляція, дріб
ні крадіжки, порушуються правила 
радянської торгівлі. Так. протягом 
шести минулих місяців працівники 
РВВС виявили 32 злочини, за які до 
кримінальної відповідальності при
тягнуто 33 чоловіка. Зокрема, за 
крадіжки будматеріалів — виконроб 
І голова профкому радгоспу «Заплав
ний» В. П. Карплюк і Ф. Ф. Проко
пенко, за крадіжку грошей в сумі 
480 карбованців —завідуючу дитячим 
комбінатом радгоспу «Літківський» 
В. Д. Опришко. за крадіжку овочів 
на суму 2300 карбованців —майстра 
Красилівського овочесховища Н. Г. 
Мішалькіна.

Незважаючи на вжиті заходи, до
нині на об’єктах народного господар
ства мають місце випадки дрібних 
крадіжок. Так, з початку року пра
цівники міліції затримали 165 дріб
них розкрадачів, у тому числі в рад- 
госпі-комбінаті «Тепличний» . — 26. 
радгоспах «Вёликодимерський» — 
14. «Літківський». «Бобрицький», 
«Заворицький» — по 7—8.

Названі факти свідчать про те, що 
керівники господарств, голови викон
комів сільських Рад народних депу
татів не приділяють належної уваги 
питанням збереження соціалістичної 
власності. Громадські формування, 
створені для боротьби з корисливими 
злочинами 1 безгосподарністю, не 
працюють. За шість місяців цього 
року з ініціативи адміністрації, доб
ровільних народних дружин у народ
ний суд. міліцію не направлено жод
ного матеріалу з цього приводу.

У нинішніх умовах, коли пожвав
лено ведеться робота по створенню 
різних кооперативів і активізації Ін
дивідуальної трудової діяльності, 
працівникам фінансової служби, ко
мітету народного контролю, право
охоронних органів, сільвиконкомів 
необхідно посилити контроль за ви
конанням законодавчих документів, 
оскільки частина людей починає шу
кати лазівки, щоб уникнути сплати 
певної суми коштів в доход держави.

Особливу тривогу викликає стан 
справ з правопорушниками серед не
повнолітніх. Із 108 неповнолітніх по
рушників 13 затримано в нетвере
зому стані. Причиною цього є неза
довільна індивідуально-профілактич
на, виховна робота в школах. Адже 
із 92 підлітків, які стоять на обліку, 
-50 школярів.

Важливу роль у боротьбі з право
порушниками повинні відіграти доб
ровільні народні дружини. їх у ра
йоні 39 із кількістю 2500 чоловік. 
Однак за їх участю виявлено лише 
10—15 процентів порушників зако
ну

У районі функціонує 6 оператив
них комсомольських загонів, до скла
ду яких входить 100 чоловік. Проте 
працюють вони не на належному 
рівні. Практично нічого не роблять 
на місцях члени загону радгоспу- 
комбінату «Тепличний» (керівник 
А. Б. Грановський), а також радгос
пу «Гоголівський», де рейди прово
дяться від випадку до випадку. Оче
видно, міськкому комсомолу потріб
но підвищити персональну відпові
дальність кожного секретаря комсо
мольської організації, кожного 

командира і шефа-комсомольця за 
доручену ділянку роботи.

На закінчення І. С. Рудак сказав, 
що успіх роботи по попередженню 
правопорушень у трудових колекти
вах і населених пунктах буде досяг
нуто тільки при умові активної 
участі в цій роботі партійних, радян
ських і правоохоронних органів, гро
мадських організацій, керівників, 
всього активу. Час вимагає від нас 
з вами великої ініціативи 1 ціле
спрямованості.

В обговоренні доповіді взяв участь 
прокурор району В. Т. Гавриленко. 
Він вказав, зокрема, на незадовільну 
роботу більшості дільничних інспек
торів міліції по боротьбі із самого
новарінням. алкоголізмом, нетрудо
вими доходами. Так. за перше півріч
чя цього року працівники райвідділу 
внутрішніх справ виявили лише 
п'ять самогонників. Скільки ж часу 
потрібно їм для того, щоб повести 
рішучу боротьбу з цим «зеленим 
змієм»?

Мало уваги приділяється в госпо
дарствах виявленню хронічних алкого
ліків. не ведуться роботи по їх ліку
ванню, що здебільшого призводить 
до трагічних випадків. Як і раніше, 
у селах району проводять різні за
стілля, вживають самогон. А яку по
зицію займають керівники госпо
дарств. голови виконкомів сільських 
Рад народних депутатів, громадський 
актив? Здебільшого прагнуть не 
втручатися. Хіба ж це вихід?

Заступник начальника відділу 
внутрішніх справ М. Т. Ковпак у 
своєму виступі намагався дещо ви
правдати бездіяльність окремих діль
ничних інспекторів. Він назвав труд
нощі в їх роботі. Зокрема, керівники 
господарств не завжди правильно 
реагують на пропозиції, правомірні 
дії працівників міліції. Ще в травні 
цього року виконком районної Ради 
народних депутатів прийняв рішення 
«Про заходи по удосконаленню робо
ти дільничних інспекторів міліції, 
поліпшенню їх матеріального забез
печення». У ньому сказано, зокрема, 
що кожному дільничному інспектору 
міліції необхідно виділити робочі ка
бінети на місцях і автотранспорт для 
виконання службових обов'язків. Од
нак до виконання рішення, можна 
сказати, ніхто не приступав. Все це 
так. Але ж навіть ці труднощі не 
повинні стояти на перешкоді для ве
дення рішучої боротьби з порушни
ками правопорядку.

На нараді виступив директор рад
госпу «Великодимерський» Є. Ф. То
мів. Він сказав, що у Великій Ди- 
мерці є два дільничні Інспектори 
міліції. Але їх робота малоефектив
на. У селі процвітає самогоноварін
ня. Як і раніше, проходять гучні ве
сілля, проводи в армію.

Крім того, директора турбує доля 
вирощеного врожаю овочів, ягід, 
фруктів. Під цими культурами зай
нято площу 540 гектарів. А охороня
ти вирощений урожай нікому. От і 
доводиться керівнику і спеціалістам 
господарства вдень і вночі об'їжджа
ти овочеві плантації, сади. А чому б 
працівникам райвідділу міліції не 
організувати періодичні рейди по збе
реженню соціалістичної власності в 
господарствах району? Якщо й про
водять вони їх. то дуже рідко.

В обговоренні доповіді взяли 
участь голова виконкому Гоголівсь- 
кої сільської Ради народних депута
тів І. Г. Чичиркоза, секретар партій
ної організації радгоспу «Заплавний» 
М. О. Соснова, дільничний інспектор 
міліції в Богданівні А. О. Аузяк, 
директор птахорадгоспу «Богданів- 
ський» В. Д. Дячок, директор рад
госпу «Бобрицький» І. І. Стасюк, 
директор Київської птахофабрики 
І. І. Хлюпка, секретар партійної ор
ганізації радгоспу «Зоря» М. М. То- 
піха, директор радгоспу «Жердівсь- 
кий» В. И. Мельник, заступник го
ловного лікаря району О. П. Свирид. 
Вони повели ділову розмову навколо 
головного питання — зміцнення соц- 
законності і правопорядку в районі.

З заключним словом на нараді ви
ступив другий секретар міськкому 
партії А. Г. Мутило.

З обговореного питання прийнято 
відповідну постанову.



ЗІ СВЯТА ФІЗКУЛЬТУРНИКА

Спорт у друзі—назавжди
Минулої суботи, в День 

фізкультурника, на місь
кий стадіон <Спарї4к> 
прийшли справжні шану
вальники фізкультури 1 
спорту. Яких не злякав 
багатообіцяючий дощ. які 
перемогли інертність, 
коли так важко відірва
тися від телевізора 1 хоч 
заглянути в той невідо
мий світ, що за стінами 
твоєї квартири. І не по
шкодували. бо 1 учасники, 
1 болільники стали свід
ками справжнього спор
тивного свята. А щоб по
передити голос невдоволе
ння (мовляв, яке то свято 
при не переповнених три
бунах, та й на майданчи
ки, бігові доріжки ВИЙШЛИ 
не тисячі, навіть не сотні 
фізкультурників нашого 
справді спортивного міс
та). скажу: це справді так. 
При нашій.то базії Але 
дозволю собі висловити
ся оптимістично. Хто був 
учасником таких свят в 
попередні роки, не міг не 
помітити — зростають йо
го ряди. Це найвідрадні- 
ше. І ще одне. Мабуть, 
кожен з гордістю оглядав 
одну Із колон учасників 
параду, в якій крокували 
люди, що досяглн ви
соких вершин 1 на всесо
юзній 1 на міжнародній 
спортивній арені. Щоб 
тільки перелічити Імена, 
не вистачить 1 цілої 
статті. Ось такі б ре
зультати — на масовість.

Миттю збігла урочиста 
частина. Учасників свята 
привітали заступник Толо. 
ви міськвиконкому В. І. 
Власенко, заслужений май
стер спорту СРСР Олена 
Немашкало. Кращим з 
кращих ентузіастів фіз
культурного руху вруче
но нагороди. Велично під
німається прапор Союзу

РСР. 1 змагання розпоча
лися.

Розпочалися вони відра
зу на бігових доріжках 1 
футбольному полі, за те
нісними столиками 1 на 
волейбольних майданчи. 
ках. Змагалися городош
ники 1 гирьовики, свою 
майстерність продемон
стрували члени міського 
клубу «Юний десантник», 
бажаючі помірялися си- 
лою 1 в перетягуванні ка
ната. Розділилися симпа
тії 1 глядачів. Але коли 
на Імпровізований поміст 
підійшов важкоатлет, тут, 
на цьому п’ятачку, здава
лося, 1 яблуку було ні
де впасти. Познайомилися: 
це майстер спорту міжна
родного класу, член збір
ної країни, минулорічний 
бронзовий призер першості 
СРСР Анатолій Власов. 
Виступає штангіст у ваго
вій категорії до 110 кі
лограмів. а тренує його 
теж наш земляк, рекорд
смен світу Валерій Куз- 
ниченко.

А тим часом з’явився 
чемпіон серед хлопчаків- 
бігунів, які відпочивають 
в іііонерськнх таборах. На 
свято сюди прибули юні 
спортсмени із «Журавоч
ки», «Сонячного», «Зеле
ного гаю». Кращий ре 
зультат поки що у М. 
Дубницького — стометрів
ку він пробіг за 12 секунд. 
Чи перекриє хто його? 
Адже ще не бігли спорт
смени із НДР, які зараз 
відпочивають у «Журавоч
ці» 1 теж беруть участь у 
змаганнях. Вони — сер
йозні суперники. І ось ос, 
танній забіг. Маріян ус
міхається у нього пе
реможний результат.

Від зустрічі до зустрі
чі розгораються прист
расті на футбольних 1 во

лейбольних майданчиках. 
Вибула з гри сильна 
футбольна команда заво
ду порошкової металур
гії. У фіналі зустрілися 
футболісти заводів не
стандартного комунально
го обладнання 1 «Факел». 
Кубок — у комунальни
ків.

Гостро 1 цікаво прохо
дили поєдинки волейболі
стів з участю команд 
фабрики верхнього дитя
чого трикотажу, мостоза- 
гону № 112 та заводу 
порошкової металургії. 1 
не дивно, що дві останні 
зустрілися у фіналі — 
вони були найсильніші. 
Та все ж щастя стати во
лодарем кубка міста ус
міхнулося порошківцям.

Змагалися азартно, за
взято 1 весело діти. А в 
кінцевому підсумку на 
перше місце вийшов піо- 
нертабір «Журавочка», 
друге — «Сонячний», тре
тє — «Березовий гай».

А ось тут в центрі ува
ги — знову силачі. По
мірятися силою з гирями 
вийшли чимало бровар 
чан. Суддя називає пе 
реможців. Найсильніши 
ми тут стали Петро Біло- 
усько, Іван Спасюк, Вік 
тор Врюшинін, Геннадій 
Голь, Андрій Океании. 
Володимир Піддубний.

Аж надвечір стцх ста
діон. Поверталися додому 
учасники а грамотами, 
призами, бадьорим наст 
роєм, А дехто — з гаря. 
чим бажанням вийти за
втра на стадіон. І після
завтра. Щоб фізкультура 
і спорт стали для них 
друзями назавжди.

А. СЕРЕДА.

На фото: показові висту
пи вихованців міського 
клубу «Юний десантник»: 
до штанги підходить А. Вла
сов; на футбольному май
данчику — юні футболіс
ти; спортсмени з ДОКу.

Фото В. Горбачовеьиогб.

У безкомпромісній боротьбі

Заради справедливості 
слід сказати: ні масовіс
тю учасників і глядачів^ 
«1 якоюсь особливою бар
вистістю районне спор
тивне свято, що проводи
лося на стадіоні радгоспу 
«Жердівський» з нагоди 
Дня фізкультурника, не 
відзначалося. І все ж 
тим небагатьом шану
вальникам спорггу, ціни
телям краси, сили, гар- 
ту, хто завітав на нього, 
було на що подивитися.

На спортивних майдан
чиках. трасі легкоатлетич
ного кросу йшла без
компромісна боротьба, 
учасники якої не шкоду
вали сил для того, щоб 
сповна продемонструвати 

свою майстерність.
Звичайно, найбільший 

інтерес у глядачів ви
кликали баталії футболі
стів. Перед їх початком 

найвірогіднішими воло
дарями почесного призу 
по праву вважалися 
команди радгоспів «Ве- 
ликодимерський», «Жер- 
дівський», радгоспу-ком- 
бінату «Калигянськнй» 
імені 50р1ччя СРСР. 
Так, зрештою, й сталося. 
Подолавши усіх суперни
ків, у вирішальному мат
чі зустрілися футболісти 
Великої Димерки і Жер- 
дови. Велинодимерці зу
міли краще настроїтися 

на цей двобій і вже в 
перші 15 хвилин двічі 
змусили капітулювати во
ротаря господарів поля. 
Хоч у другій половині 
зустрічі гра дещо вирів
нялася, але великодимер- 
ські спортсмени зуміли 
довести матч до перемо
ги. З : 1 на їхню ко
ристь. Саме так закін-

чився фінальний поєди
нок.

Нелегко було цього 
дня «росменам. які мали 
подолати дистанцію 7,5 
кілометра. Але О. Ма
тюшенко з Калити зу
мів продемонструвати не
абияку силу волі 1 за
кінчив біг першим. Два 
інші призові місця заво
ювали бігуни з Русанова 
і Плоского.

Багатьох глядачів зі
брали змагання з перетя
гування каната. Тут поза 
конкуренцією знову, як 1 
торік, були представники 
сілемптахозаводу «Руд
ня».

Не було рівних рудня, 
нам 1 в турнірі гирьови
ків. М. Марченко 1 С. Хі
мій. які виступали за цю 
команду, підняли дві 
32-кИлограмові гирі від
повідно по 65 1 26 разів 
і зайняли два перші міс
ця.

Можна довго розпові
дати про подробиці свя
та, називати сильніших 
спортсменів І команди . 
переможниці. І змагати, 
оя, 1 спостерігати за по
єдинками було цікаво, бо 
кожен двобій ставав 
справжнім показом сприт
ності й майстерності.

І все ж, якщо говори

ти чесно, варто акценту
вати увагу й на тих не
доліках, які дещо по
тьмарювали цю радість. 
А упущень було немало. 
І стосувалися вони пере 
дусім організації свята. 
Насамперед слід скапа
ти, що Із 60 колективів 
фізкультури району на 

змагання прибуло їх мен
ше третини. Та й то при
були Із запізненням. То
му замість 10-ї години 
розпочинати свято дове
лося майже на годину 
пізніше.

Не назвеш нормальним 
і те, що не було добре 
продумано програму зма
гань. Та й дії суддівської 
бригади в окремих ви
падках були далекими 
від чіткості. Справедливе 
здивування, наприклад, 
викликало рішення орга
нізаторів свята доручити 
суддівство в матчі Вели
ка Димерна — Русанів 
представникові з Великої 
Димерки.

Є ще два моменти, иа 
яких би хотілося зосере
дити увагу. Маю на увазі 
ставлення сільських фіз. 
культурників до окремих 
видів спорту. Гирьовий 
спорт користується в на. 
шій республіці величез

ною популярністю. Але 
про наш район цього не 
скажеш. Адже .минулої 
неділі на гирьовому помос
ті змагалися лише три 
учасники. Невже дійсно 
в колективах фізкульту
ри немає бажаючих зай
матися гирями?

Можливо, висловлю 
суб’єктивну думку, але 
скажу, що в майбутньому 
слід організаторам подіб
них заходів дещо вимог
ливіше ставитися до пред
ставництва спортсменів 
у тій чи Іншій команді. 
Краще було б. якби коман
ди формувалися з членів 

Одного, а не кількох ко
лективів фізкультури. Ад
же нічого іншого, крім 
зайвих нервувань 1 невдо
волень, такі «підсилення» 
спортивних дружин не да
ють.

А в цілому більше від
повідальності при прове
денні таких свят повинні 
проявляти й ради колек
тивів фізкультури, райра
да колективів Фізкульту
ри й спортклубів, рай- 
спорткомітет.

В. ДОСВІТНІЙ.
На фото: старт легкоат

летів; команда футболістів 
і Великої Димерки.

Фото С. Федоранка.
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